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Ar 2008, onsdag den ?9. oktober kl" 19:00 afholdtes i Hollænderhaven, 4760 Vordingborg, ordinær
generalfofsamling,,i

ÅJB Havnehaven, etape I

. med følgende dagsorden:

1. Valg af dirigent.
2. Bes§relsens beretning.
3. Forolæggelss åf år€regnskabet, forsløg til værdiansættelse og evt. revisionsberetning, samt

godkendelse af årsreg nskabet og vaerdiansættelsen.
4. Forelæggelse af driftsbudget for 2008 til godkendelse og beslutning om eventuel ændring af

boligafgiften og fællesudgiften.\a- 5. Forslag.

lBestyrelsen foreslår indmeldelse i ABF Andelsboligforeningemes Fællesrepræsentation, pris
ca. 5000 kr.lår.
Her vil vi kunne få gratis rådgivning, medlemsblad til alle, som informerer om, hvad der sker
på andelsbol igo mrådet, bill ig e kurser, gratis rnedlernsårangementer mv.'

6. Valg til bestyrelsen

På valg er:
Best.medlern Anne*Lise CIabros Andersen - på valg for 2 år.
ts€§t.rfiedlem Mar:ianne Malling - på va§ fsr 2 år,
Best.medlem på valg tor 2 år.
§u§pleantVagn Ghrisbnsen - på va§ for 1 år.
$uppleant - på valg for 1 år.

Herudover består bestyrelsen af:

\ " Formand Søren Jensen : der er på valg i 2009.v 
Best.medlem Svend Hansen - der er på valg i 2009.

Der skal vælges 1 bestyrelsesmcdlem og I *uppleant.

Bes§retsen foreslår /anbefaler F+r,§ultstorf som nyt bestyre ls.esmedlem.

7. Valg af administrator
8. Valg af revisor
g. Eyentuelt.



Ad-{aqsordeaens,pkt.l: '

Bestyrelsesformanden, Søren Jensen bød velkommen.

På forslag fra bestyrelsesformanden blev Ole Hjett (AdministratorGruppen ÆS) valgt som dirigent
og referent.

Dirigenten takkede for valget og konstaterede under henvisning til bestemmelserne i foreningens
vedtægter, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og indv.arslet og såle.des beslutningsdygtig.

Dirigenten oplyste efter optælling at der var 20 andelshavere tilstede, heraf 2 ved fuldmagt, der
blev forevist for dirigenten.

Ad daosordenens pK2:

Bestyrelsesformanden, Søren Jensen aflagde på bestyrelsens vegne beretning for det forløbne
regnskabsår.

(Bestyrelsens beretning er vedhæftet nærværende referat.)

Der blev fra generalforsamlingen stillet spørgsrnåltil bl.a" den igangvaerende sag vedrørende fejl /
rnangler ved byggeriet I ejendommen og til den ft:rurenede jurd på nabogrunden.

For så vidt angår den forurenede jord oplyste bestyrelsen, at cphevaringen af denne jord på
nahogrunden er godkendt af kommilnen. For så vidt angår sagen om fejl / mangler ved
bebyggelsen / ejendommen oplyete bestyrelsen, at man er opmærksom på disse fejl/ mangler og
at bestyrelsen visørge for, at der iforbindelse med den kommende 1 års gennemgang, der endnu
ikke har været afholdt, på ny vil blive stitlet krav om udbedring af fejl / mangler.

Der blev efterlyst en klar procedure for afuiklingen af salg af andele / handler i foreningen.
Dirigenten, Ole Hjelt lovede ved lejlighed at udarbejde og tilsende bestyrelsen udkast til en skriftlig
meddelelse til andelshaverne om proceduren ved salg af andele.

Efter yderligere drøftelse og hesvarel$s ef enkelte spørgsmål- blev bestyrelsens beretning taget til
eftenetning.

Ad daqsordene[§pkt. 3:

Dirigenten fremlagde og forelagde det ef RevisionsJirmaet Ole Traberg udarbejdede årsregnskab
for år 2007 i 2008 (perioden 01.07.2007 til 30.06.200S).

I henhold til årsregnskabet har foreningen i regnskabsperioden realiseret et resuttat af ordinær drift
på ca. 40.000,- hvilket bestyrelsen anserfor tilfredsstillende.

Foreningens balance udviser pr. 30.06.2008 aktiver og passiver for ca. DKK 45 mio. og en
egenkapital på ca. DKK 9.3 mio.

Bestyrelsesfonnanden oplyste, at de heløb som foreningen ifølge årsregnskabet har til gode hos
andelshaverne påregnes opkrævet i foråret 2009 i 3 rater. Bestyrelsen vil ,senere fremsende
nærmere meddelelse: om dlsse opkrævninger.



Dirigenten gennemgik herefter bestyrelsens i årsregnskabet indehotdte forslag tilværdiansættelse
af andelene (andelskronen). Bestyretsen.foreslår aiandelsværdien pr. 30juni1008 og indtil naeste
generalforsamling, fastsættes til kur§'1,038731, hvilket for foreningen som helhed svarer til
egenkapitalen på ca. DKK 9.3 mio.

Efter. drøftelse og besvarelse af spørgsmål blev årsreqnskabet. herunder opkrævningen af

qeneralforsamlinqen.

v_.,

Dirigenten præciserede, at andelekonen er gældende indtil næste generalforsamling.

Ad daosordenens pkt. 4:

Dirigenten f.t*ffry-Of-tq.tglglagd* h€refter det af AdrninistratorGruppen A/S udarbejdede budget
for regnskabsåret 2008 /2009. Budgettet er dateret 13.10.A00g

Efter.enkelte uddybende bemærkninger, satte dirigenten budgettet til afstemning. 4 medlemmer
stemte imod budgettet medens alle øvrige medlemmer stemte for budgettetl Budqettet blev
således vedtaqet.

Ad dagsordensns okt.§:

!et. .b]e1. enstqlTlrr.ist vs$l oet, at bestyrelsen kan indmelde foreningen i
Andelsboligforeningernes Faellesrepræsentation.

A.d dassordonqns pkt,§:

Effer drøftelse og vas blev bestyrelsen sammensat sålsdes:

ABF I

v §øren Jensen, formand (på valg i år 2009)
\_-- * §vend Hansen (på valg iår l00g)

.r Per Sukstorf (på valg iår ?009)

;#,ffirffi,f, Andercen 
i[å;åligiålå3l3l

Bestyrelsesmedlemmet Per Sukotorf blev valg i stedet for Laila Ebdahl der fratrådte før udløb af
denne yalgperiode. Per Sukstorf blev således kun valgt for den resterede del af Laila Ebdahl's
valgperiode, indtil år 2009.

§om SuQplpantfor 1år blev valgt:

# Jens Larsen
v Hans Erik Pedersen

Budgettet er i baseret på en statisk fremskrivning af udgifterne i år 2008 / 2009 forhold tit udgifterne
i 

.det. 
forløb1e r!9n.!§?bsår, 2007 / 2008. Af sioe 2 

-i 
budgettet fremgår det, hvitken måne_dliq



Ad daqssrdenens pkt. 7,oo 8i

Som revisor oq administrator blev valgt henholdsvis:

Revisionsfirmaet Ole Traberg
Grønnegade,3
4720 Fræstø

og

AdministratorGruppen A/S
Algade 34 C
4760 Vordingborg

Dirigenten blev anmodet om og bemyndiget til at indhente tilbud fra en evt. ny revison

Ad dausordenens nkt.9:

Følgende forhold blev drøftet;

r Det blev præciseret og påtalt af hestyrelsen, at fremleje af en lejlighed skal godkendes af
bestyrelsen i henhold til § 12 i foreningens vedtægter. Endvidere skal den der opnår
tilladelse til at fremleje v,ære forpligtet til at aplysts ny adresse og telefcn nn

o Problemer med svaler / svalereder på bygningen blev drøftet og bestyrelsen oplyste, at
man er opmærksom på dette forhold og arbejder med et forslag til løsning af problemet.

r ,DGt blev oplyst, at visse radiatorer ikke har kunnet lukkes hele sommeren.

Dirlgenten takkede for god ro og crden og hævede generalforsamlingen.

Svend Hansen
.{,ffi**-.
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c{ lt ø o;å'.- Dabros Andersen

'11cr..,-rt,ar M-fX-
Marianne Malting I

Per Sukstorf
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